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BYSTRZYCA KŁODZKA.  Uroczysta sesja radnych, do której doszło 13 bm., była zwieńczeniem
obchodzonego w tym roku 700-lecia uzyskania praw miejskich przez Bystrzycę Kłodzką. Z tej okazji
okolicznościowe wystąpienia mieli burmistrz Renata Surma i przewodniczący RM Artur Pokora.
Wydarzenie stało się okazją do podsumowania programu rocznicowego i  podziękowania za jego
realizację wszystkim osobom fizyczny i prawnym, które mocno w niego zaangażowały się.
 

W tym samym dniu, również w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury uczestnicy sesji oraz mieszkańcy
już mogli  wziąć udział  w przedświątecznym koncercie muzycznym. Przygotowała go Państwowa
Szkoła Muzyczna I stopnia we współpracy z MGOK-iem.
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